
 

 

 

     

 

Αθήνα, 16 Ιουνίου 2020 

 

                             ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Μεταφορών και Υποδομών  

 

Θέμα: «Επικείμενη ιδιωτικοποίηση υπηρεσιών της ΕΥΑΘ» 

 

Λίγες μέρες μετά τη συζήτηση που ξεκίνησε για την ιδιωτικοποίηση της διαχείρισης 

και λειτουργίας και της συντήρησης του εξωτερικού υδροδοτικού συστήματος του 

Λεκανοπεδίου Αττικής ενημερωνόμαστε πως αντίστοιχα σχέδια εκπονούνται για την 

ΕΥΑΘ. 

 

Όπως αναφέρουν δημοσιεύματα σύμφωνα με τον οδικό χάρτη για τη στρατηγική 

σχέση Ελλάδας-Γαλλίας που δημοσιεύεται στην επίσημη ιστοσελίδα του 

πρωθυπουργού, μέρος της οικονομικής συνεργασίας μεταξύ των δύο χωρών 

περιλαμβάνει τη διαχείριση των εταιρειών ύδρευσης σε Θεσσαλονίκη και Αθήνα, για 

τις οποίες εξετάζεται νέο σχήμα, ενώ ενθαρρύνονται οι επιχειρήσεις να 

ανταποκριθούν στο κάλεσμα για ιδιωτικοποίηση. 

 

Να θυμίσουμε πως μετά την απόφαση του ΣτΕ ακυρώθηκε η μεταβίβαση μέρους των 

μετοχών της  ΕΥΑΘ στο ΤΑΙΠΕΔ, παρόλα αυτά, το Ταμείο Αποκρατικοποιήσεων, 

σχεδιάζει να ξεκινήσουν άμεσα, εντός του καλοκαιριού, οι διαδικασίες με στόχο  τον 

Σεπτέμβριο να έχουν επιλεγεί οι σύμβουλοι ιδιωτικοποίησης και να έχει 

αποσαφηνιστεί και η διαδικασία εκχώρησης του 23% των μετοχών.  

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Θα ιδιωτικοποιηθεί μέρος της ΕΥΑΘ κι αν ναι ποιο θα είναι αυτό; 
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2. Τι θα γίνει με τους εργαζόμενους της εταιρείας που θα κινδυνέψουν να 

μείνουν χωρίς δουλειά; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες θα ληφθούν ώστε να διασφαλιστεί πως θα διατηρηθούν 

οι θέσεις εργασίας; 

4. Ποια θα είναι οι όροι συμμετοχής στην προκήρυξη; 

5. Πως θα διασφαλιστεί η βέλτιστη παροχή υπηρεσιών ύδρευσης προς τους 

κατοίκους της Θεσσαλονίκης; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




